
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 15
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 12.12.2012 od 17.00 hodin

Přítomni  :  16+1+1+1
Omluveni : Ing. Martin Polách, Mgr. Michaela Hrdinová

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p. Radek Salanci, p. František Gál
PRO :  16 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 15/12/01 
    Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Radka Salanci a 
    p. Františka Gála.

b) schválení programu  : tak jak byl zastupitelům zaslán a  vyvěšen na úřední 
desce  :

Návrh : zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům a vyvěšen na úřední desce
PRO :  16 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

Usnesení : 15/12/02
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům a vyvěšen na úřední desce.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
26.09.2012
17.10 hodin  - příchod Mgr.  Michal Ratajský (stav 17)
17.15 hodin – příchod p.Kateřina Říhová (stav 18)
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 26.09.2012  č. 14/12/01-14/12/16.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 26.09.2012  č. 14/12/01-14/12/16
PRO :     18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 15/12/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 26.09.2012  č. 14/12/01-14/12/16.

3.  Obecně závazná vyhláška Města Hluk č. 2/2012 o místním poplatku za
provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů
Vyhláška byla všem zastupitelům zaslána, obsahově se shoduje s vyhláškou 
z minulého roku mimo dvou odlišností, a to : 

a) návrhu na zrušení úlevy pro občany s trvalým pobytem na úřední adrese, tj. 
Hřbitovní 140, Hluk

b) návrhu na zvýšení platby z 500,-Kč/osobu/rok na 550,-Kč/osobu/rok.
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Dle názoru rady je to navýšení minimální, které zachovává současný stav doplatku 
města na likvidaci odpadů (750 tis. Kč/rok). Skutečné náklady za odpady tedy činí 
720,-Kč/osobu/rok. Zákon od roku 2013 umožňuje zvýšení až na 1.000,-
Kč/osobu/rok.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje vydání Obecně závazné vyhlášky Města Hluk 
č. 2/2012 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů
PRO :     17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 15/12/04
Zastupitelstvo města schválilo vydání Obecně závazné vyhlášky Města Hluk č. 
2/2012 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, 
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

4. Odkup pozemků v areálu hřbitova a vedle hřbitova
Jedná se o pozemky p.č. 3208/4, 3210/10, 3211/14 ve vlastnictví p. Dvořáčkové, p.č. 
3208/3, 3210/9, 3211/13 ve vlastnictví p. Ondrové,  p.č. 3208/2, 3210/8, 3211/12 ve 
vlastnictví p. Šimčíka a p.č. 3208/1, 3210/7, 3211/11 ve vlastnictví manželů 
Prachařových.
Názor paní Dvořáčkové je znám z dřívějška, jednoznačně požaduje výměnou za 
stavební pozemek.  Po prvních jednáních s paní Ondrovou a panem Šimčíkem jsem 
měl pocit, že se domluvíme na odhadních cenách 138,57,-Kč/m2 v areálu hřbitova, 
resp. 101,34,-Kč/m2 mimo hřbitov. Paní Ondrová nyní trvá na ceně alespoň 200,-
Kč/m2, Petr Šimčík chce také vyšší cenu, konkrétní částku dosud neuvedl. Manželé 
Prachařovi cenu akceptují, rada tedy navrhuje odkup pozemků pouze od nich dle 
znaleckého posudku, tj. celkem 50.240,-Kč, poplatky hradí město. Vliv na rozpočet –
nárust výdajů o cca 50.000,-Kč.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků v areálu hřbitova a vedle 
hřbitova p.č. 3208/1, p.č. 3210/7 a p.č. 3211/11  v k.ú. Hluk ve vlastnictví manželů  
Prachařových,  cena dle znaleckého posudku,  poplatky a daň z převodu hradí město
PRO :     18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 15/12/05
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemků v areálu hřbitova a vedle hřbitova p.č. 
3208/1, p.č. 3210/7 a p.č. 3211/11 v k.ú. Hluk ve vlastnictví manželů  Prachařových, 
cena dle znaleckého posudku,  poplatky a daň z převodu hradí město.

5. Žádost o udělení souhlasu s převodem bytu č.p. 1148/12 a části pozemku 
p.č. 1599 v ulici Závodní, Hluk
Tento byt mezi sebou v roce 2008 Šobáňovi převáděli se souhlasem města, které 

má na něj předkupní právo do roku 2018. Manželé Šobáňovi chtějí převod na paní 
Šobáňovou st. uskutečnit ovšem pouze za předpokladu zániku předkupního práva 
s doplatkem do 70% ceny v době prvního převodu tak, jak se tehdy (v roce 2005) 
byty prodávaly bez předkupního práva. Pro informaci odhad činil 411.594,- Kč, 70% 
288.116,-Kč, cena za kterou byt koupila p. Šobáňová st. byla 164.097,-Kč (cca 40% 
ceny odhadní).
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Rada města nedoporučuje zrušení předkupního práva k bytové jednotce 1148/12 
v ulici Závodní, Hluk za podmínek doplatku do 70% ceny (288.116,-Kč), dle 
znaleckého posudku z roku 2005. 
Dnes přišla p. Šobáňová ml. s novou žádostí, kde požadují, aby byt přešel na matku 
p. Šobáňovou se zachováním předkupního práva města
p. Šuránková : a z jakých důvodů chcete převod bytu na matku ?
p. Šobáňová : nechceme v tomto bytě už bydlet z rodinných i sousedských důvodů.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje převod bytu č.p. 1148/12 a části pozemku 
p.č. 1599 v ulici Závodní, Hluk z manželů Šobáňových,  na paní  Šobáňovou st., se 
zachováním předkupního práva města do roku 2018 
PRO :     18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 15/12/06
Zastupitelstvo města schválilo převod bytu č.p. 1148/12 a části pozemku p.č. 1599 
v ulici Závodní, Hluk z manželů Šobáňových,  na paní  Šobáňovou st., se 
zachováním předkupního práva města do roku 2018. 

6. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
Mgr. Braunerová : finanční výbor zasedal dne 10.12.2012 s následujícím programem 

AD1) Čerpání rozpočtu do 10/2012
Zástupce městského úřadu p. Juřeníková podrobně seznámila finanční výbor 
s materiálem „Čerpání rozpočtu“ do 10/2012, finanční výbor nemá k danému 
materiálu připomínek a bere jej na vědomí.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o čerpání rozpočtu do 
10/2012
PRO :     18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 15/12/07
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o čerpání rozpočtu do 10/2012.

AD 2) Úpravy v rozpočtu
Finanční výbor nemá připomínky k návrhu úprav v rozpočtu pro rok 2012 a 
doporučuje zastupitelstvu ke schválení.
V souvislosti s tímto, doporučuje finanční výbor zastupitelstvu  pověřit starostu města 
k určení částky na splátku faktury od firmy CGM Czech a.s. za r. 2012 tak, aby dle 
finančních  možností byla provedena splátka max. do výše  3.000.000,-Kč, s tím že 
zůstatek na účtu bude  ve výši min. 1.500.000,-Kč. (S ohledem na výši finančních  
prostředků, které bude mít město ke konci roku 2012 k dispozici, korigovat výši 
splátky faktury).

IV. Návrh úprav rozpočtu r. 2012

Příjmy -   rozpočet upravený                             67.584.000,--
Dotace KÚ ZK - volby +       69.600,--
Dotace KÚ ZK – SDH +         9.000,--
Zájmová činnost a rekreace +     166.000,--
Sběr a svoz odpadů +       40.000,--
Odvody za znečištění +         9.000,--
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Dotace ÚP +       45.000,--
Komunální služby +     145.000,--
Daně +  2.000.000,--

             =          70.067.600,--    

Financování – rozpočet schválený           -   16.586.000,--
DPH z přenes.daň. povinnosti +      500.000,--
úvěr Mercedes-Benz Financial +      595.000,--
splátka úvěru -        80.000,--

=        - 15.571.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         50.998.000,--

Dotace KÚ ZK - volby +       69.600,--
Dotace KÚ ZK – SDH +         9.000,--
Sběr a svoz ost. odpadů +     350.000,--
Pěstební činnost +         5.000,--     
Komunikace-silnice +  2.500.000,--
Základní škola – PO +       30.000,--
Dětská hřiště +       50.000,--
Hlucké noviny +       10.000,--
Sociální pomoc +       35.000,--
Komunální služby +     350.000,--
Veřejné osvětlení -      560.000,--  
Ostatní činnosti-Mikroregion +       30.000,--
Finanční operace DPH +     620.000,--

=           54.496.600,--

p. Šuránková : proč je navýšení o 350 tis. Kč u sběru a svozu odpadů
Ing. Šimčík : 220 tis. Kč je drcení  + bioodpad, 130 tis. Kč štěrky a další provozní 
výdaje. Plánovalo se, že bude kolem 860 tun odpadu, měli jsme strach, že takové 
množství nebudeme mít, dnes je to okolo 1.000 tun za půl roku. Je fakt, že 300 tun 
bylo z bytovek na Závodní ulici, máme z toho příjmy i prodáváme, používáme i jako 
podklad pod chodníky, což je nejlevnější varianta.Nepočítalo se s tak obrovským 
množstvím odpadu. Měkký bioodpad jako je listí a tráva se bude opět vozit na 
hnojiště do Dolňácka – zdarma.
p. Alois Omelka : co geologický průzkum Pod Sádkama, jaký je výsledek ?
Ing. Šimčík : obeslali jsme čtyři firmy, pohyboval se v částkách  od 50 tis. – 200 tis. 
Kč, pro tento účel nám stačil průzkum za 54 tis. Kč bez DPH. Problém se stavením 
nebude, bude se muset zorganizovat výstavba. Jsou tam jíly a vápence, které údajně 
nebudou ve výstavbě bránit. Pro výkopy by neměl být problém.
Návrh  : zastupitelstvo města schvaluje IV. návrh úprav rozpočtu roku 2012  a 
pověřuje starostu a místostarostu města k určení částky na splátku faktury od firmy 
CGM Czech a.s. na rekonstrukci ulice Antonínské
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IV. Návrh úprav rozpočtu r. 2012

Příjmy -   rozpočet upravený                             67.584.000,--
Dotace KÚ ZK - volby +       69.600,--
Dotace KÚ ZK – SDH +         9.000,--
Zájmová činnost a rekreace +     166.000,--
Sběr a svoz odpadů +       40.000,--
Odvody za znečištění +         9.000,--
Dotace ÚP +       45.000,--
Komunální služby +     145.000,--
Daně +  2.000.000,--

             =          70.067.600,--    

Financování – rozpočet schválený           -   16.586.000,--
DPH z přenes.daň. povinnosti +      500.000,--
úvěr Mercedes-Benz Financial +      595.000,--
splátka úvěru -        80.000,--

=        - 15.571.000,--

Výdaje – rozpočet upravený                         50.998.000,--

Dotace KÚ ZK - volby +       69.600,--
Dotace KÚ ZK – SDH +         9.000,--
Sběr a svoz ost. odpadů +     350.000,--
Pěstební činnost +         5.000,--     
Komunikace-silnice +  2.500.000,--
Základní škola – PO +       30.000,--
Dětská hřiště +       50.000,--
Hlucké noviny +       10.000,--
Sociální pomoc +       35.000,--
Komunální služby +     350.000,--
Veřejné osvětlení -      560.000,--  
Ostatní činnosti-Mikroregion +       30.000,--
Finanční operace DPH +     620.000,--

=           54.496.600,--

PRO :     17 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 15/12/08
Zastupitelstvo města schválilo IV. návrh úprav rozpočtu roku 2012  a pověřilo 
starostu a místostarostu města k určení částky na splátku faktury od firmy CGM 
Czech a.s. na rekonstrukci ulice Antonínské.

AD 3) Rozpočtové provizorium na r. 2013
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu ke schválení  rozpočtové provizorium na 
první měsíce r. 2013, které je nutné pro chod města v měsících leden – únor 2013 
(do doby schválení rozpočtu – 13.02.2013).
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje, do doby schválení nového rozpočtu roku 
2013, rozpočtové provizorium ve výši 1/8 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
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předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2012 mohou být 
hrazeny.
17.50 hodin – příchod Ing. František Dufka (stav 19)
PRO :     18 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 15/12/09
Zastupitelstvo města schválilo, do doby schválení nového rozpočtu roku 2013, 
rozpočtové provizorium ve výši 1/8 skutečných celoročních výdajů rozpočtu 
předchozího roku, rovněž investice, které byly realizovány v roce 2012 mohou být 
hrazeny.

AD 4) Kontrola pokladny
Byla provedena fyzická kontrola pokladny,  členové finančního výboru konstatují, že 
fyzický stav pokladny souhlasí s účetním. Pokladní doklady jsou vedeny v souladu s 
platnými účetními předpisy
Návrh  : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o kontrole pokladny 
městského úřadu
PRO :     19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 15/12/10
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o kontrole pokladny městského 
úřadu.

7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 reakce výboru Asociace víceúčelových ZO technických sportů na prodej 

pozemku p. Válkovi – členové výboru Asociace víceúčelových ZO  
technických  sportů a činností ČR nám zaslali vyjádření k prodeji posledního 
pozemku p.č. 2429/1 p. Válkovi na zastupitelstvu 01.08.2012. Pan Dvořáček 
se obává, že se zamezí přístup k budově Svazarmu. Požádali jsme právničku 
Svazu měst a obcí ČR o radu. Ta nám sdělila, že „Nový majitel musí umožnit 
přístup k budově, která leží na jeho pozemcích a tento přístup je jediným 
přístupem ke stavbě“. V současné době je pozemek převedený na pana 
Válka, přístup zamezený není. Pan Omelka jako zastupitel (i jako člen výboru 
Asociace víceúčelových sportů) dostal materiály k prodeji pozemku minimálně 
týden před zastupitelstvem, tohoto zasedání se nezúčastnil. Záměr o prodeji  
pozemku byl řádně vyvěšen na úřední desce, vše  máme doloženo.
p. Dvořáček – člen Asociace víceúčelových  ZO technických sportů : proč jste 
prodej pozemku nenabídli v první řadě  ke koupi nám. Pokud je to už pozemek 
pana Válka, už nás tam nemusí pustit. Proč jste pozemek prodali, když  tam 
máme budovu ?
Ing. Šimčík : 14 zastupitelů ze 14 hlasovalo pro prodej pozemku. 
p. Dvořáček : chci se zeptat zastupitelů zda byli seznámeni s prodejem areálu 
nebo jen zvedali  nevědomky ruce ? 
Ing. Šimčík : můžete si to právně vymoct
Mgr. Braunerová : už nastala situace, že jste tam šli a nepustili Vás ?
p. Alois Omelka  : je pravda, že na tom mám podíl své odpovědnosti, že jsem 
na zasedání zastupitelstva, kdy se prodej tohoto pozemku projednával nebyl. 
Pokud budeme chtít budovu prodat, nastane problém, že tam není možnost 
přístupu k budově. Uvažovalo se, že se zbudují vrata a vjezd z druhé strany. 
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Rok čekáme na schválení prodeje od  ústředních orgánů. Může tam vzniknou 
určité  břemeno.
p. Miroslav Jelének : a pan Válek to nechce koupit ?
p. Omelka : chce, ale musíme udělat  veřejnou dražbu nebo obálkovou 
metodu
p. Dvořáček : ale my nic nechceme prodávat, bavíme se tady o vstupu 
k budově, do toho objektu.
Ing. Šimčík : pan Omelka tady mluví o prodeji, domluvte se mezi sebou, 
sjednejte si tam břemeno.
Ing. Martin Křižan : a proč jste si ten kousek pozemku už dávno nekoupili ?
p. Dvořáček : žádost o odkup tam byla a bylo nám řečeno, že se nic prodávat 
nebude.
Ing. Šimčík : kde ta žádost je  a kdy se o ní jednalo, já jsem nic nenašel a nic 
se neprojednávalo.
p. Alois Omelka : žádost o tento pozemek tam není, ale několikrát jsme dávali 
žádost o odkup, bylo nám řečeno, máme to i písemně, že se pozemek 
prodávat nebude, že bude jenom v nájmu. Toto bylo řečeno z Vaší strany.
Ing. Šimčík : přineste mi tu písemnou odpověď
p. Dvořáček : jak se tam máme dostat ?
Ing. Šimčík : zřídíte si břemeno
p. Šuránková : a ten pozemek je oplocený ?
p. Dvořáček : ano je oplocený. Minulé zastupitelstvo jste nám prodali pár 
metrů, majitel si může pozemek  oplotit a nás tam nepustí.

 problematika vybudování parkovací plochy a garáže v ulici Dělnická – zde 
bych objasnil situaci. Pan Dufka požádal radu o schválení vybudování 
parkoviště  naproti jeho domu mezi vozovkou a zahradou manželů Klasových 
p.č. 2627. Rada toto schválila s tím, že se musí domluvit s majiteli zahrady. 
Jelikož se nedohodl s manželi Klasovými, nechal zpracovat  projektovou 
dokumentaci a požádal o stavební povolení a výpůjčku pozemku  části parcely 
p.č. 2617 od města. Výpůjčku rada schválila, načež pan Dufka začal 
s výstavbou parkoviště, to znamená vykopal zeminu a navezl podkladovou suť 
i přesto, že stavební řízení ještě neproběhlo. Poté začali reagovat manželé 
Klasovi a požádali o stavební povolení na stavbu garáže.Obě stavební řízení 
jsou zastavena, nařídil odstranění stavby, neboť stavební úřad čeká jak se 
k reakci manželů Klasových postaví zastupitelstvo. Rada se ke garáži vyjádřila 
tak, že schválila sjezd do ní,  ale sjezd ke stávajícímu vjezdu nepovolila.  
Klasovi s tímto nesouhlasí. Rada rovněž nezařadila projednání této 
problematiky do návrhu programu zastupitelstva, ale pouze do informací. 
Výpůjčka je v pravomoci rady města, zastupitelstvo si může vyhradit právo o 
zrušení rozhodnutí rady.
p. Klasová : je to Váš pozemek, navážíte nám tam suť a  zavážíte nám zeď.
Ing. Šimčík : naváží tam pan Dufka, který má pozemek od města ve výpůjčce.
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p.Klasová : chceme užívat prostory, které máme před domem a za domem, 
když k nám  přišel pan Dufka, tak jsem řekla, že s tím nesouhlasíme, že tam 
budeme stavět také garáž. 
p. Šuránková : jedná se o obecní pozemek ? Pan Dufka ho má ve výpůjčce ?
Ing. Šimčík : ano, pan Dufka má pozemek ve výpůjčce, za účelem vybudování 
parkoviště. Má na to projekty, Ing. Chytil zastavil řízení. Je to truc rodiny 
Klasů, protože rodina Klasova v Hluku již tři roky nebydlí.
Ing. Chytil : Klasovi chtějí 2 sjezdy do garáže, tím pádem  projekt pana Dufky 
je v rozporu.
Ing. Šimčík : rada posoudila a schválila jeden sjezd, nemusí být další sjezd ze 
zadu umožněn, jsou domy, kde mají ze zadní části další majitele.

 dětské hřiště v ulici Závodní – přišel protest od občanů Závodní 1147, aby se 
dětské hřiště oplotilo a přemístily herní prvky, protože  děti okopávají fasádu 
domu, rozbíjí okna. Rada přemístění prvků zamítla, protože je to na pozemku 
Pozemkového fondu,  plot se vybuduje na jaře. Městská policie  hřiště sleduje, 
ale žádný velký pohyb tam není, upravila se i provozní doba hřiště. 

 veřejné osvětlení – máme několik nabídek na výměnu veřejného osvětlení. 
Rada rozhodla, že  do návrhu rozpočtu příštího roku zařadíme zpracování 
projektů výměny světel, doplnění světel až po družstvo a firmu Perfekt s.r.o. 
Další roky by se mohlo zrealizovat. 

 pracovníci ve skupině místního hospodářství – končí nám zedník, který 
odchází do důchodu, proto  uvažujeme o tom, že bychom jednoho vzali, 
nejlépe takového, který by uměl i dláždit. Na jaře chceme předláždit chodník 
ulice Hřbitovní. Dále uvažujeme vzít jednu paní na úklid přes úřad práce. 

 energeticky úsporná opatření na sportovní hale – Státní fond životního 
prostředí nám schválil zadávací dokumentaci na výběr dodavatele, během 
týdne zadáme výběrové řízení, do poloviny ledna  by měl být určený 
dodavatel, začátkem dubna by se mohlo začít a do konce června 2014 na 
slavnosti by měla být hala hotová.

 pronájem pozemku v trati Babí hora – v trati Babí hora máme jeden pozemek, 
který měla pronajatý paní z Dolního Němčí a na pozemek dala výpověď. 
Vyvěsili jsme  záměr  o pronájmu na úřední desce, nikdo zatím zájem nemá.

 vjezd na stezku Hluk – Dolní Němčí  - firma Ren Power  nás požádala o vjezd 
na stezku, aby mohla udržovat elektrárnu. Předloni nám darovali 50 tis. Kč, 
loni také 50 tis. Kč prostřednictvím jejich  Báňské nadace. Protože jsme letos 
nic nedostali, jednal jsem s jejich zástupcem o možnosti finančního daru. 
Zpracovali jsme návrh smlouvy a nabídli nám 15 tis. Kč, proto rada města 
vjezd zamítla, naše vyjádření jsme zaslali i na Městský úřad Uherské Hradiště 
– odbor dopravy. Budeme důsledně kontrolovat, aby na stezku nevjížděli.

 parkovací hodiny na parkovištích na náměstí, vývoj požadavku Jednoty na 
vybudování parkoviště před jejich provozovnou –  
p David Hájek : tento nápad vznikl na základě studie realizace náměstí, mohlo 
by se parkovat na dvoře Jednoty. Jde o to, aby se zlepšil průjezd ve městě, 
udělali jsme parkoviště nad úřadem a u pošty se už dá zaparkovat. 
Ing. Šimčík : Jednota by prostory na parkování pronajala za 1,-Kč ročně, 
prodala by i pozemek pod vozovkou. Zástupce Jednoty nanese tuto verzi na 
jejich představenstvu po novém roce.
Ing. Pachl : jde o 42 parkovacích míst, bylo by velmi přínosné.



- 9   -

 pronájem levého vinného sklepa na tvrzi – měli jsme zájemce o pronájem 
sklepa, proto se vyvěsil záměr na úřední desce. Poté přišel s tím, že už nemá 
o pronájem zájem.

 pronájem vinárny v suterénu sportovní haly – bude se řešit na příští radě 
města, znovu se přihlásil p.  Šimčík, který dal výpověď a pan Fusek s panem 
Šimkem, který má Bistro Štěpánka. Oba zájemci  dodají ještě záměr a 
předloží návrh s představou na odhlučnění vinárny.

 úspory spotřeby tepla v budově městského úřadu a tělocvičny základní školy –
dělalo se závěrečné vyhodnocení akce a zjistilo se, že se uspořilo  28%, audit 
předepisoval 50% úspor.  Zdůvodnilo se zvýšeným provozem kanceláří, 
tělocvičnou. Předěláváme ještě ventily a příští rok bychom chtěli vyměnit i 
kotle za kondenzační, tady by se také mohlo ušetřit.

 komplexní pozemkové úpravy – přišlo nám oznámení Pozemkového fondu 
v Uherském Hradišti o zahájení komplexních pozemkových úprav, řešit se 
budou pravděpodobně až  v roce 2015. 

 příjezdová komunikace k firmě Visteon – Autopal – je zpracována studie  
příjezdové komunikace, Autopal  začíná připravovat  výstavbu haly pro 200 
nových zaměstnanců. Komunikace, která se plánovala, je ohrožena z důvodů 
finančních.  Autopal neví, jestli se vejdou  do rozpočtu. K vybudování nové 
silnice je nutné vykoupit pozemky, proto jsme oslovili majitele pozemků. 
Někteří mají zájem prodat celé pozemky, odepsali  jsme jim v tom duchu, že je 
máme v plánu vykoupit, ale v současné době na ně peníze nejsou.

 finanční podpora Slováckého divadla – město Uherské Hradiště má 
pokrácenou dotaci na činnost divadla, proto poslalo na všechny obce okresu 
dopisy, kde žádají o příspěvek minimálně 100,-Kč na obyvatele,  tzn. u nás by 
částka činila okolo 400 tis. Kč. Tento požadavek se v radě zamítl.

 akce Sportovec města Hluk za rok 2012 – Mgr. Dostal – předseda sportovní 
komise : po zdařilém minulém ročníku, se bude letos konat druhý ročník této 
akce. Bude ji pořádat ředitel příspěvkové organizace Sport Hluk p. Bojko. 
Akce bude probíhat v prostorách tvrze, model bude zachován z minulého 
roku.  Vyhlásí se kategorie jednotlivec, kolektivy, síň slávy, zvláštní cena. 
Termín 26. ledna 2013.

 termíny zasedání zastupitelstva města v roce 2013 :
 13.02.2013
 24.04.2013
 26.06.2013
 28.08.2013
 23.10.2013
 11.12.2013

 nezaměstnanost – k 31.10.2012 – Zlínský kraj 9,2 %, Uherské Hradiště 9,11 
%, obce nemají zpracované, v ČR 8,5 %, ve Zlínském kraji dělá problémy 
hlavně města  Vsetín a Kroměříž

 narozené děti – zatím 29 narozených dětí, tak, jako v loňském roce
 daňové příjmy – oproti loňskému roku jsme do plusu 21.919,-Kč
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 stavy účtů k 12.12.2012 :

Běžný účet u KB                          3.189.922,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                  1.345.477,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna         74.018,--Kč
Účet HČ                650.921,--Kč
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                        5.260.338,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                        6.797.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        2.855.170,--Kč
Úvěr Mercedes-Benz Financial Services-nákladní auto
Mitsubishi Fuso    532.353,--Kč
Celkem účty                      10.184.523,--Kč

8. Diskuse

9. Závěr

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, o 
termínech zasedání zastupitelstva v příštím roce, nezaměstnanosti, narozených 
dětech, daňových příjmech a stavech účtů
PRO :     19 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 15/12/11
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, o 
termínech zasedání zastupitelstva v příštím roce, nezaměstnanosti, narozených 
dětech, daňových příjmech a stavech účtů.

Zasedání  bylo ukončeno v 19.00 hodin

Zápis byl vyhotoven dne  19.12.2012

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p.  Radek Salanci  dne  20.12.2012 ………………………….

p. František Gál  dne  20.12.2012 ………………………….

Ing. Jan Šimčík
starosta

Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




